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§ 8  Trafikförändringar i SL-trafiken och Waxholmsbolagets trafik 2019/2020 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen av 

trafikförändringar i SL-trafiken och Waxholmsbolagets trafik 2019/2020. 

 

Ärendet 

Landstingets trafikförvaltning har remitterat en lista med förslag till trafikförändringar inom 

kollektivtrafiken. Eventuella förändringar inom Farsta stadsdelsområde börjar gälla i 

december 2019. Alla förslag kommer inte att kunna genomföras på grund av de ekonomiska 

ramarna.  

 

Föreslagna förändringar inom Farsta stadsdelsområde gäller sex busslinjer. Förändringarna 

innebär förbättringar vilket är positivt. Farstaområdet är expansivt och det byggs många 

bostäder vilket innebär en växande befolkning. Därmed ökar behovet av en förstärkt 

kollektivtrafik.     

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2019-03-12. 

Dnr 1.5.1-127/2019 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad m fl (M), Peter Öberg (L), Lisa Carlbom (MP) och Malena 

Liedholm Ndounou (C) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. I detta 

instämde Sofia Modigh (KD) med ett ersättaryttrande. 

 

Kjell Backman m fl (S) och Marre Mayr m fl (V) yrkade att nämnden skulle bifalla 

förvaltningens förslag och lade därutöver fram ett eget förslag – se Reservation nedan.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och fann att nämnden hade beslutat enligt 

förvaltningens förslag. 

 

Reservation  

Kjell Backman m fl (S) och Marre Mayr m fl (V)  

 

Enligt FTB samt anför därutöver: att även linje 184 samt 185 bör få utökad trafik, då dessa 

linjer främst nyttjas av skolelever, äldre samt familjer utan bil för resor till skolor, arbete, 

fritidsaktiviteter, vårdcentralsbesök samt övrig offentlig och kommersiell service.   

 

Ersättaryttrande 

Sofia Modigh (KD) 

 

Om jag hade haft förslags- och rösträtt hade jag yrkat att nämnden skulle besluta enligt 

förvaltningens förslag. 


